
Assens Marina Amba 

 

Mødeart:  Bestyrelsesmøde Møde nr.: 214 Dato: 06.06.2021 

Mødested:  Marinakontoret Start: 19.00 Slut: 21.30 Side:   

Mødedeltagere: 

Hans Mørkebjerg (HM), Henrik Schack Larsen (HL), Alex Hansen (AH), Helge 

Jakobsen (HJ), Karen Rose (KR), Anders Lemmergaard (AL), Helge Jakobsen (HJ), 

Ivan Frost (IF), Bo Eriksen (BE) 

          

Fraværende:  Helge Jakobsen (HJ) 

 
1.   Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

2.   Orientering fra formanden 

3.   Personale 

4.   Regnskab 2023/24 herunder status på restancer 

5.   Drøftelse af bådforsikringer på bådene i marinaen 

6.   Status på eventuel oprettelse af digelag på Næsområdet 

7.   Fejring af Assens 500-års købstadsjubilæum 

8.   Status på Sikker Havn projektet 

9.   Status på igangværende opgaver 

10. Orientering fra bestyrelsesmedlemmerne 

11. Eventuelt 

 

1:  Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

 

Referatet blev godkendt  

 

 

2:  Orientering fra formanden 

 

Formanden havde ikke noget at berette 

 

 

3:  Personale 

 

Den lovmæssige arbejdstidsregistrering starter pr. 01. juli 2024 og udgør ikke en opgavemæssig 

udfordring for marinaen. 

 

4:  Regnskab 2023/2024 herunder status på restancer  

 

11 restancer og beløbsmæssigt kr. 53.000,00 – regnskabet følger i øvrigt vores budget.  

Opfølgning og rykning af restancer fortsætter. 

 

 

5:  Drøftelse af bådforsikringer på bådene i marinaen 

 

Vi har drøftet episoden med ildebranden i en båd henlagt i marinaen.  Med henvisning til Assens 

Marinas vedtægter og ordensreglement er alle bådejere i Assens Marina (lejere såvel som 

andelshavere) forpligtet til som minimum at have sin båd ansvarsforsikret. 



På lejeaftaler og andelsbeviser fremhæves fremadrettet denne forsikringsforpligtigelse. 

 

Vi opfordrer også bådejere til at følge op på deres forsikring og sikre at denne er aktiv. 

 

 

6:  Status på eventuel oprettelse af et digelag på Næsområdet 

 

Projektet startes op sammen med et rådgivende firma, som skal komme med oplæg til projektets 

udformning, hvorefter dette skal i høring og efterfølgende i udbud. Assens Kommune har 

bevilget/frigivet 750.000 kr. til dette arbejde. 

Næste møde i arbejdsgruppen er mandag den 10. juni HM deltager. 

 

7:  Fejring af Assens 500-års købstadsjubilæum på Næsområdet 

 

Restauranterne på marinatorvet er i dialog om et samarbejde om servering i 

jubilæumsdagene.  Vi indrykker annonce i Fyens Stiftstidende og Lokalavisen i dagene op til 

jubilæet, hvor aktiviteterne afvikles den 18. august 2024 i tidsrummet 10.00 til 14.00. 

 

Der laves en folder med information om hvor de forskellige aktiviteter foregår. 

 

Antallet af følgebåde til svømningen over Lillebælt er nu på plads. 

 

 

8:  Status på Sikker Havn-projektet 

 

Assens Marina er nu certificeret som Sikker Havn.  Vi tydeliggør det med emblem og flag ligesom 

vi beskriver det på vores hjemmeside.  Derudover udfærdiges en pressemeddelelse. 

 

9:  Status på igangværende opgaver 

Vendeskilte udskiftes og i øjeblikket går tiden med mindre opgaver og vedligehold.  Derudover 

løftes stadig både op og sættes i. 

Nye el standere på Z broen, kommer midt i juli og monteres herefter. 

 

10:  Orientering fra bestyrelsesmedlemmer 

Ingen ønskede ordet. 

 

11:  Eventuelt 

Næste møde er den 13. august 2024. 

 

Således passeret,  

Henrik Schack Larsen, referent 

 

Godkendt: 


